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Märkning av förpackningsmateriel 

Sopberget utgör i dag ett av våra stora hot. Vi vet inte hur vi ska komma 

tillrätta med problemet. Det som utgör ett av problemen är att vi idag använ

der alldeles för mycket förpackningsmaterieL Det bästa sättet att komma 

tillrätta med problemet är att gå till källan och kraftigt minska förpackande!. 

Miljöpartiet tar upp detta i en annan motion. 

Att återvinna, sortera och minska soporna är ytterst angeläget. Idag finns 

det många som har möjlighet att sortera och ta vara på hushållssoporna. 

Mycket går att återvinna. Det finns många ideella organisationer som samlar 

in för återvinning. Till exempel kan nämnas 41-I:s plastinsamlingar. skolor� 

papperinsamlingar osv. 

Det har dock visat sig finnas ett problem i att det inte går att se vad för

packningen innehåller för ämnen. då förpackningsmaterialet ej är innehålls

deklarerat. Det finns förpackning�materiel som går att bränna utan problem 

medan andra absolut inte �ka bränna . Plast av samma sort gin att återvinna 

medan vissa blandningar alls inte passar ihop. 

Det är därför mycket angeläget att förpackningsmateriel iir märkt med 

materialdeklaration och regeringen måste snarast återkomma med förslag 

på detta. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om märkning av förpackningar. 
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